
Algemene Vergadering Dorpsraad Zwartewaal 28 

november 2022 

Aanwezigen: 40 bezoekers en het Dorpsraadbestuur: Peter Zanen 

(voorzitter), Hans Jansen,  Harry Troost, Bram Voncken, Rowyna 

Veldheer-Noordermeer en Lenny van Beek (Mario ten Hoor afwezig) 

1. Opening 

Peter Zanen opent om 20.00 uur de vergadering 

 

2. Presentatie Theemswegtracé 

Co van Kleef (40 jaar ervaring als trilling- en geluidexpert) geeft een 

korte presentatie over de voorstellen die hij heeft ingediend n.a.v. 

inloopavond in 2016 over de plannen voor het Theemswegtracé (de 

spoorbaan voor het goederenverkeer naar de Maasvlakte). Zijn 

voorstellen om de geluidsoverlast van de spoorbaan te beperken zijn 

overgenomen. De betonnen spoorbaan is ontkoppeld van de bielzen 

door het leggen van rubberlaag met daaroverheen een grindbed waar 

de bielzen inliggen. De zijwanden van de bruggen zijn hoger uitgevoerd 

dan gepland en bekleed met geluidsabsorberend materiaal. Daarnaast 

ligt er een kelder onder de spoorbaan, rijden de treinen langzamer en 

is de bereikbaarheid bij calamiteiten ernstig verbeterd. Planning en 

budget zijn daarbij niet overschreden. Alle aanwezigen beamen dat ze 

eigenlijk geen last hebben van de nieuwe spoorbaan die nu al zo’n jaar 

in gebruik is. We zijn Co heel dankbaar voor zijn inzet. 

 

3. Bestuur  

Peter stelt het Dorpsraadbestuur nog even voor. 3 leden gaan stoppen 

nl. Peter Zanen (5 jaar voorzitter), Bram Voncken (is inmiddels 

verkozen in de Gemeenteraad) en Mario ten Hoor (heeft sinds de 

oprichting met name de wijkschouw georganiseerd). Er hebben zich 

geen opvolgers aangemeld en Peter doet nogmaals een dringend 

beroep op de aanwezigen om er eens serieus over na te denken. 

 

4. Dorpshart Zwartewaal (Bram Voncken) 

De projectleider Edwin Zeeman is op dinsdag aanspreekbaar in de even 

weken te spreken in de Gaffelaar. 

Bestemmingsplan is goedgekeurd. De aanbesteding loopt nog nadat de 

eerste aanbesteding niets had opgeleverd. Er zijn inmiddels goede 

afspraken gemaakt met de Gebr. Blokland Ontwikkeling en Bouw B.V., 

eigenaar van de voormalige kleuterschool. Die aankoop is nodig voor 

fase 2 van het plan: woningbouw en commerciële ruimtes. 



5.  

6. Plan ‘t Waalsen Oordt (Bram Voncken) 

Het moet een park worden met tiny houses. Plan wordt momenteel 

verder uitgewerkt en ergens in 2023 zal het bestemmingsplan 

voorgelegd worden. Voorlopig blijft het terrein nog verhuurd aan 

Bilfinger. Als de plannen rond zijn zal het huidige gebouw gesloopt 

worden. 

 

7. Parkeren (Bram Voncken) 

De afgelopen 4 jaar had de Gemeente jaarlijks €10.000 per jaar 

uitgetrokken om wat te doen aan de parkeerproblemen. Er zijn 

parkeerplaatsen gerealiseerd aan het einde van Hollemarestraat, 3 

plekjes bij de Ossewei en in de Hellehoek. Aan de Havenkade en de 

Zalmlaan wordt ook nog veel parkeerdruk ervaren maar voor nu is het 

geld op. 

 

Er wordt ook nog gevraagd naar snelheidsbeperking op het 

Noordeinde. Zal weer aangekaart worden in de Wijkschouw. Gemeente 

wil geen bloembakken. De 30 km zone wordt niet gehandhaafd en 

heeft dus geen effect. 

 

8. Bouwverkeer Dorpshart (Bram Voncken) 

Er is een tijdelijke weg gepland voor het bouwverkeer naar de Groene 

Kruisweg. Er is nog geen nieuw verkeersplan voor het dorp gemaakt. Is 

wel noodzakelijk zeker als het Waalschen Oord ook daadwerkelijk tot 

realisatie komt. 

 

9. Windmolens Ondernemingspolder (Peter Zanen) 

De petitie is door ca. 3300 mensen ondertekend. 

Peter licht het ontstaan en de gang van zaken tot op heden nog even 

toe. 

De uiteindelijke beslissing wordt doorgeschoven naar het nieuwe 

Gemeentebestuur van Voorne aan Zee. Er is nog geen 

omgevingsvergunning waarop zienswijzen kunnen worden ingediend. 

Als die ter inzage komt, heeft een ieder 6 weken de tijd om een 

zienswijze in te dienen. Goed in de gaten houden dus. Kijken in bijv. 

Gemeentenieuws op de website van de Gemeente  of in Briels 

Nieuwsland 

 

10. Plas van Heenvliet (Peter Zanen) 

Inmiddels zijn er wel degelijk verontreinigingen geconstateerd in het 



grondwater en in de omringende sloot (rapportage van de DCMR in juni 

2022). Maar men blijft zeggen dat er niets aan de hand is en dat er 

geen direct gevaar is voor de volksgezondheid. De oplevering van de 

Plas is met 3 jaar uitgesteld tot 31 december 2025. Door Waterschap 

Hollandse Delta is een vergunning verleend waarmee het storten van 

grond in de plas kan worden voortgezet. Ook op de oevers wordt nog 

grond gestort. Aan een nieuw contract tussen Gemeente en de 

Combinatie wordt gewerkt. Men overweegt niet om de vervuilde grond 

alsnog af te graven (is wel gebeurd op andere locaties in Nederland). 

De extra laag van 1 meter ter afdekking is duidelijk te zien. Je rijdt 

letterlijk tussen 2 dijken/muren. In feite blijven de instanties 

ontkennen dat er iets mis is terwijl wij als dorpsbewoners nog steeds 

overtuigd blijven van het tegendeel. Het voelt als vechten tegen de 

bierkaai. 

 

11. Gemeentelijke voorzieningen na 1 januari 2023 (Peter Zanen) 

Er is nog niets over bekend behoudens 1 bladzijde in het Briels 

Nieuwsland. 

 

12. Slechte communicatie door Gemeente Brielle (Peter Zanen) 

De Dorpsraad en diverse bewoners hebben veelvuldig aangekaart dat 

werkzaamheden niet worden aangekondigd of worden uitgelegd. 

Verbetering is echter niet merkbaar; het gaat iedere keer weer mis (te 

laat, onvolledig, etc.) 

 

13. Sociaal cultureel domein (Hans Jansen) 

Hans Jansen licht de nieuwste ontwikkelingen toe. Zoals de 

beschikbaarheid van:  

- buurtbemiddeling 

- schuldhulpverlening 

- Ouderen in Contact  

- Kern met Pit Kom in actie en schrijf je in voor Kern met Pit! - Al het 

nieuws uit Brielle (brielsnieuwsland.nl) 

- Burgerinitiatief Buurtpreventie: Wijnand Bitter (als initiatiefnemer) in 

contact gebracht met de Gemeente. Eerste actie is een 

behoefteonderzoek. 

Brielle 450 jaar wordt 10 december 2022 afgesloten o.a. met een 

Dorpsraden quiz waaraan onze Dorpsraad ook meedoet. 

 

Zie ook de website van de Dorpsraad Dorpsraad Zwartewaal - SOCIAAL 

CULTUREEL 

https://www.brielsnieuwsland.nl/nieuws/algemeen/168706/kom-in-actie-en-schrijf-je-in-voor-kern-met-pit-
https://www.brielsnieuwsland.nl/nieuws/algemeen/168706/kom-in-actie-en-schrijf-je-in-voor-kern-met-pit-
https://dorpsraadzwartewaal.nl/SOCIAAL-CULTUREEL/
https://dorpsraadzwartewaal.nl/SOCIAAL-CULTUREEL/


14. Subsidie Theemswegtracé 

De subsidie is besteed aan een bijenbloemenveld in samenwerking met 

de basisschool. Er komt nog een bankje bij het bijenbloemenveld te 

staan. 

  

15. Wijkschouw 25 november 2022 

De Gemeente maakt een verslag. De uitvoering zal waarschijnlijk in 

2023 plaatsvinden.  

Er is een expert bezig met de skatebaan. De bloembakken aan de 

Havenkade en in de Henry Fordstraat gaan weg. Op het pleintje voor 

het Visserijmuseum komt er 1 terug. Langs de v/d Tuinsingel zijn 

onlangs wel bomen geplant ondanks een eerder gemelde status quo 

situatie. 

 

16. 5 flexwoningen 

Er is nog geen locatie bekend voor de 5 geplande flexwoningen voor 

opvang van ontheemden. Datum voorlichtingsavond is ook nog 

onbekend. 

 

17. Rondvraag en afsluiting 

Regina Muilenburg geeft aan belangstelling te hebben voor het 

voortzetten van de wijkschouw.  

Het bestuur doet nogmaals een dringende oproep voor nieuwe 

bestuursleden. Er zijn mogelijk meer aftredingen te verwachten. 

Vervolgens sluit Peter de vergadering om 21.30 uur. 

 


